

## Mr Dennis Lee Seng Jin 李誠仁先生

CEO, Samson Paper Holdings Limited 森信紙業集團有限公司行政總裁

Category: Listed Companies - Executive Directors

類別:上市公司 - 執行董事





Mr Dennis Lee Seng Jin, CEO, Samson Paper Holding Limited. 森信紙業集團有限公司行政總裁李誠仁先生



## Citation of the Panel of Judges 評審團評語

Mr Dennis Lee Seng Jin is an outstanding entrepreneur, who is full of creativity and spirit of exploration. Engaging new ideas in corporate governance practices and value building, he has built up the group based on merit, fairness and integrity. To transform the company from a family business to a professional organisation, Mr Lee has his own philosophy in talent development. The way how he took the company to a different level by expanding geographically and to different sectors is laudable. Striving for excellence in steering the company to become a leader in the industry, Mr Lee genuinely merits the Award.

李誠仁先生是一位傑出的企業家,充滿創意和探索精神,運用新構思管治企業和構建價值,以論功行賞、公正和誠信營運公司的原則,並將家族業務轉型成為專業機構,在人才發展方面亦有自己一套理論。李先生將集團業務擴大至不同地域和行業使公司提昇至更高層次,值得受到表揚。李先生致力將公司發展成為業界領袖,獲獎可謂實至名歸。

## DIRECTORS 傑出董事獎 AWARDS **2019**



Mr Dennis Lee Seng Jin promoting Samson Paper's own brand of products at an event 李誠仁先生在宣傳活動上宣傳自家品牌複印紙



Mr Dennis Lee Seng Jin celebrating the upcoming new year with staff at Samson Group Annual Dinner

李誠仁先生於集團年會上與員工同樂慶祝



Mr Dennis Lee Seng Jin in the Technology Transformation Kick Off Ceremony of UPP, the Group's paper mill in Shandong

李誠仁先生在遠通紙業年產30萬噸牛皮卡紙技改工程 啟動儀式上



## Message from Awardee 得獎者的話

I am sincerely grateful to The Hong Kong Institute of Directors for presenting me the Director Of The Year Awards. I also wish to thank all my staff and many who have worked alongside me for the past 20 years to make this possible.

Over the years, Samson Paper has developed into a multi-national company with diversified portfolios that encompasses paper manufacturing, FMCG and property development businesses. I believe that we have managed to keep up with shifting megatrends in this highly competitive environment because we have been proactively innovating our operational strategies, implementing stringent accountability frameworks, and always ensuring compliance to our rigorous risk management standards across the board.

This award is a huge encouragement for the Group and myself. We will continue to work together to manage business risks in the turbulent market and preserve the Group's competitive capabilities. We are certain that Samson Paper will continually innovate to create new and sustainable income sources, while always upholding the gold standard of corporate governance. Thank you.

衷心感謝香港董事學會給我頒發這個傑出董事獎。同時我還要感謝所有員工以及過去20年來與我並肩 作戰的隊友,成就這一切。

多年來,森信紙業已發展成為一家跨國企業,擁有多元化的業務,包括造紙、快速消費品和房地產開發業務。 儘管市場競爭激烈,我深信集團一直與時俱進,不斷蛻變,積極創新經營策略,全面實施嚴格的問責框架,並始終如一嚴格確保風險管理的合規性。

這次獲獎對集團和我本人都是一個極大的鼓勵。我將帶領集團繼續同心協力,在動盪的市場中管理業務風險,保持集團的最佳競爭力。我們相信,森信集團將以持續不斷的創新能力創造新的、可持續的收入來源,同時一如既往地堅持公司管治的黃金標準。謝謝。